

Asia for JESUS 2019 下半年 特會時程表

特會名稱	時間	講員	地點	說明
自由特會	10/16-17	Bob Hamp (鮑伯·漢普)	台北靈糧堂	將會引導神的百姓擁有新的思考與溝通方式，以致與在個人生活與各個團隊中提升關係連結與產能綜效。
情感整全特會	11/20-21	Jason Vallotton (傑森·韋羅頓)	台北靈糧堂	幫助弟兄姊妹邁向全人的興盛，特別是在忙碌的服事與壓力中，如何能夠有意識的與神同工照顧好自己的靈魂體，並且擁有一個全然健康與興盛的生活與生命。

Asia for JESUS 2019 下半年 裝備課程時程表

活動名稱	時間	講員	地點	說明
天國元素	8/30-9/01	周巽光牧師 師資團隊	鳳山活泉靈糧堂	認識神國的價值觀並活出天國文化中的關鍵元素
啟動天國人生	10/03-07	晏信中牧師	紐西蘭	透過信仰根基的重整與檢視，找到屬天的自由盼望。發現實際的應用指南，啟動在地如在天的生活方式。
君尊的敬拜	11/10-12	周巽光牧師	紐約	透過敬拜的基要真理，來了解神在每個人生命中的計畫，和神榮耀的心意。

Asia for JESUS Events in 2019/Q3&Q4

Event	Dates	Speaker(s)	Venue	Description
Freedom Conference	10/16-17	Bob Hamp	Taipei Bread of Life	This conference is to help guiding the people to think differently about way of thinking and communication, in order to improve the connections and productivity in both personal life and in communities.
Emotional Wellness	11/20-21	Jason Vallotton	Taipei Bread of Life	This is meant to help the congregation to a holistic life of abundance by learning how to take a good care of oneself in spirit, soul and body while facing the pressure from different works we may have in our hands.

Asia for JESUS Equipping Classes in 2019/Q3&Q4

Event	Dates	Speaker(s)	Venue	Description
Elements	8/30-9/01	Ewen Chow and the team	BOL in Fengshan, Kaohsiung/Taiwan	Students will be introduced to the key elements and values of the Kingdom, meanwhile learning how to live them out on daily basis.
Entering the Kingdom Life	10/03-07	Timothy Yen	Auckland/New Zealand	The students will find the heavenly freedom and hope through reviewing and restructuring the foundation of their faith. This is a practical guideline, designed to activate the students to live on earth as it is in heaven.
How to Worship A King	11/10-12	Ewen Chow	New York/USA	The students will be introduced to the basic truth about worship, so that they may know what God's glorious purpose and plan in each and every single person's life.